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Abstract (en)
[origin: ES8700919A1] Sanitary installation. The lavatory seat comprises: a bowl comprising on its upper rim, support and guiding means which
are interrupted, a seat formed by a closed ring mounted on said means, a unit for cleaning the peripheral surface of the seat, a driving member for
driving the seat in a sliding movement on the means, and means for controlling: the operation of the unit, and the supply of the motor conjugated to
the operation of the unit, Application to lavatory seats with incorporated flush tank.

Abstract (fr)
Le siège comprend : · une cuvette (1) comportant, sur son bord supérieur, des moyens (2) de support et de guidage interrompus, · une lunette (3)
formée par un anneau fermé monté sur les moyens (2), · une unité (9) de nettoyage de la surface périphérique de la lunette, · un organe moteur (10)
chargé d'entraîner en glissement la lunette sur les moyens (2), · et des moyens pour commander : ·· le fonctionnement de l'unité, ·· et l'alimentation
du moteur conjuguée au fonctionnement de l'unité. - Application aux sièges de cabinets à chasse d'eau incorporée.
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